



Happy Summer 2025 from the By-Town Heritage Club!

This will be your one and only summer newsletter (though we'll send out a brief AGM reminder in August). The executive team is taking a short seasonal pause, but rest assured—if anything important comes up, we'll be in touch. Otherwise, we'll reconnect with a full update in early September. As always, if you have ideas, suggestions, or concerns in the meantime, please don't hesitate to [reach out](#).

We'd also like to take a moment to thank each and every one of you for the many ways you contribute to our community—whether by renewing your membership, joining us at lunches or events, offering up ideas, lending a hand with planning, or

hopping on a wine tour and trusting us to steer the ship (or the bus!). Your support means everything, especially as we adjust to the loss of funding from Canada Post. While we may not be able to subsidize activities quite as much as in the past, we're committed to offering good value, memorable experiences, and most importantly—great company. Why wouldn't you want to spend time with such a fantastic group of people?

We're excited about the months ahead: a theatre and concert outing in just a few weeks, our annual golf day in July, the wine tour in September, a fun fall fundraiser in October, and a festive holiday celebration to wrap up the year. 2025 is shaping up to be a full and fun year for the By-Town Chapter!

Until then, enjoy the sunshine, take in the beauty of the great Canadian outdoors, and soak up every moment of summer. We look forward to seeing you at an event—or a lunch—very soon.

Pension report issue...

If you have received your personalized pension statement for 2024 you will have likely noticed an issue with the post-retirement survivor benefits section. Previous statements have provided the cost-of-living adjusted per-month amount in that section. But this year's statement is showing the amount from when you retired – a significant difference for many. As you can imagine, this is a concern for all retirees.

The national executive has been in touch with the pension group at Canada Post and they were told that a new provider – AON – now manages the program and they are aware of the mistake but that they will only issue the corrected amount *in next year's statement*. They also asked us to inform members of the issue to alleviate the volume of calls to the pension line. As an FYI... I don't believe this is a sufficient response and I have phoned the pension line (1-877-480-9220) and asked for an email with either the correct amount for this year or an explanation that the benefit hasn't changed and outlining the mistake.

Welcome new members...

A warm summer welcome to new members: Samson Sung, Sylvain Grignon and Bryan Epp. We're so glad to have you as part of the By-Town Heritage Club community!



Scholarship Information

A reminder that both the [Heritage Club](#) and belairdirect award scholarships to children or grandchildren of Heritage Club members. Deadlines to apply are approaching fast. More information about both programs [here](#).



Lunches

Final call for the July lunch... We'll gather at [Stacked](#) on July 3 (starting at 11:30 a.m.). If you plan to attend, please register [now](#)!

Our August lunch will be held at [Boston Pizza](#) (Hunt Club Road) on August 7. If you plan to attend, please register [now](#).

Our September lunch, which will serve as the club's AGM, will be on September 4, starting at 11:30 a.m. We have booked the private room at [KS on the Keys](#). You will order your lunch off the menu (no buffet this year) and will be doing some fundraising raffles as well as our 50/50 draw. We will also hold our elections. The President and 4 VP positions are up for election. Please [let us know](#) if you are interested in any of the positions and we will send you additional information about the time commitment, etc. We hope to see as many members as possible at this AGM. If you plan to attend, [please register](#).

A few pictures from the June lunch. Congratulations to Ken Fitzpatrick, winner of the 50/50 draw of \$118!



Important news from Johnson Insurance...

Please read this important note from Johnson Insurance:

Johnson Travel Rebrand: Monday, June 30

As you're aware, effective July 1, 2025, Johnson Insurance Travel operations will come together with belairdirect and rebrand as belairdirect travel insurance, respectively.

This marks an exciting new chapter for all of us. With belairdirect, you can expect the

same level of service you know and trust.

To further support their system integration to belairdirect, their Travel department will be closed from Saturday, June 28 at 5:00 p.m. EST to Wednesday July 2 at 6:30 a.m. EST for planned system upgrades.

All services will resume on Wednesday, July 2. Thank you for your understanding.

That's it for this newsletter... Stay well!

Your By-Town Heritage Club Executive



Joyeux été 2025 de votre club Héritage By-Town!

Ceci sera votre seul et unique bulletin cet été, quoique nous vous ferons parvenir un rappel de l'AGA en août. L'équipe exécutive prend une courte pause saisonnière, mais bien sûr, si quelque chose d'important survient, nous serons en contact avec vous. Autrement, nous serons de retour avec une mise à jour complète au début de septembre. Comme toujours, si vous avez des idées, des suggestions ou une préoccupation, n'hésitez pas à nous [joindre](#).

Nous aimerions aussi vous remercier tous et chacun pour toutes les façons que vous contribuez à notre communauté – tel que renouveler votre adhésion, vous joindre aux dîners et événements, partager des idées, nous aider à planifier ou vous joindre à la tournée des vignobles et nous faire confiance de bien piloter la barque (ou l'autobus!). Votre soutien nous est précieux, surtout pendant que nous subissons la perte de financement de Postes Canada. Nous ne pourrons peut-être pas subventionner des activités autant que par le passé, mais nous sommes engagés à offrir des expériences mémorables de bonne valeur, et plus important – la camaraderie. Toutes de bonnes

raisons de vouloir passer du temps avec un groupe de gens fantastiques!

Nous sommes épatisés par les mois à venir: une sortie de théâtre et concert dans quelques semaines, notre joute de golf annuelle en juillet, la tournée des vignobles en septembre, une collecte de fonds amusante en octobre, et une célébration festive des Fêtes pour terminer l'année. Le chapitre By-Town aura eu une année 2025 complète et divertissante!

Entre-temps, profitez du soleil, admirez la beauté des grands espaces canadiens et jouissez de chaque moment estival. Nous avons hâte de vous voir à un événement ou dîner bientôt.

Problème de rapport de pension

Si vous avez reçu votre relevé de pension personnalisé pour l'année 2024, vous aurez sûrement vu le problème avec la section sur les prestations de survivant après la retraite. Les relevés antérieurs indiquaient le montant mensuel ajusté au coût de la vie dans cette section. Mais, le relevé de cette année indique le montant de quand vous avez pris votre retraite – une grande différence pour certains retraités. C'est une préoccupation qui touche tous nos retraités.

L'équipe exécutive nationale a communiqué avec le groupe de pension à Postes Canada et a été informée qu'un nouveau fournisseur – AON – gère le programme. AON sait qu'il y a une erreur, mais ne la corrigera seulement que dans le *relevé de l'an prochain*. On nous demande aussi de vous en informer afin d'alléger le volume des appels au groupe de pension. Je ne crois pas que cette réponse soit suffisante et j'ai donc téléphoné au 1-877-480-9220; j'ai demandé une réponse par courriel indiquant soit le montant juste pour cette année ou une explication que l'avantage n'a pas changé et que l'erreur est soulignée.

Bienvenue aux nouveaux membres

Une bienvenue chaleureuse aux nouveaux membres: Samson Sung, Sylvain Grignon et Bryan Epp. Nous sommes ravis de vous accueillir dans la communauté du club Héritage By-Town!



Les bourses d'étude

Un rappel que le [club Héritage](#) et belairdirect offrent des bourses d'étude aux enfants et petits-enfants des membres du club Héritage. Les dates limites de candidature approchent à grands pas. Vous trouverez de plus amples détails [ici](#).



Dîners mensuels

C'est votre dernière chance de vous [inscrire](#) au dîner du 3 juillet au restaurant [Stacked](#), à 11 h 30.

Le dîner du 7 août aura lieu au restaurant [Boston Pizza](#) situé sur le chemin Hunt Club. [Inscrivez-vous](#) maintenant.

Nous aurons notre assemblée générale annuelle (AGA) lors du dîner du 4 septembre, à 11 h 30, au restaurant [KS on the Keys](#). Vous choisirez votre repas à partir du menu (pas de buffet cette fois-ci). Nous aurons des jeux de collectes de fonds en plus de notre tirage 50/50. Il y aura aussi les élections. Les postes de président et quatre postes de vice-présidents sont candidats aux élections. [Dites-nous](#) si vous êtes intéressé à occuper un de ces postes et nous vous enverrons des renseignements sur les engagements de temps, etc... Nous espérons voir autant de membres que possible à cette AGA. Veuillez [inscrire](#) votre présence.

Quelques photos du dîner de juin. Félicitations à Ken Fitzpatrick qui a remporté 118 \$ au tirage 50/50!



Des nouvelles importantes de Johnson Insurance

Lisez bien cette note importante de Johnson Insurance:

Changement de marque pour les assurance collective et voyage Johnson : Lundi 30 juin
Comme vous le savez, à partir du 1er juillet 2025, les opérations d'assurance collective et de voyages de Johnson se regrouperont avec belairdirect et seront respectivement renommées assurance collective belairdirect et assurance voyage belairdirect.

Cela marque un nouveau chapitre passionnant pour nous tous. Avec belairdirect, vous pouvez vous attendre au même niveau de service que vous connaissez et en lequel vous avez confiance.

Pour soutenir davantage leur intégration au système de belairdirect, leurs départements d'assurance collective et de voyages seront fermés du samedi 28 juin à 17 h 00 (HE) au mercredi 2 juillet à 6 h 30 (HE) pour des mises à jour planifiées du système.

Veuillez noter que les bureaux resteront ouverts uniquement pour les dépôts. Tous les services reprendront le mercredi 2 juillet. Merci pour votre compréhension.

Bon, eh bien c'est tout pour ce bulletin... portez-vous bien!

Votre équipe du club Héritage By-Town

PAYMENT INFORMATION FOR ALL EVENTS AND DUES

NOTE: Dues are \$20.00 per year to renew.

PREFERRED PAYMENT METHOD – E-transfers

- Please send an email to treasurer@bytownchapter.com with the following details:
 - The reason for the e-transfer (annual membership fee, specific activity)
 - The amount of your e-transfer
 - Your name and membership number

ALTERNATE PAYMENT METHOD – By Cheque:

- PLEASE NOTE WE DO NOT ACCEPT POST-DATED CHEQUES FOR ANY PAYMENT
- Please send an email to treasurer@bytownchapter.com noting you would like to attend the event, or are paying your dues, and will be paying by cheque
- Make cheque out to 'BY-TOWN HERITAGE CLUB' and mail to:

CHRISTIANE TAILLEUR
74 RUE MARLENE-GOYET
GATINEAU QC J8P 6Z5

INFORMATIONS DE PAIEMENT POUR TOUS LES ÉVÉNEMENTS ET COTISATIONS

Note : Le coût de la cotisation est de 20 \$ par année.

MÉTHODE DE PAIEMENT PRÉFÉRÉE – Virement électronique (« e-Transfer »)

- Envoyez un courriel avec les détails suivants à treasurer@bytownchapter.com :
 - la raison de la transaction (cotisation annuelle, activité spécifique)
 - le montant de votre virement électronique
 - votre nom et numéro de membre

MÉTHODE ALTERNATIVE DE PAIEMENT – Par chèque :

- Veuillez noter que nous n'acceptons pas les chèques postdatés pour tout paiement
- Envoyez un courriel à treasurer@bytownchapter.com en indiquer que vous nous faites parvenir un chèque par la poste pour payer votre cotisation ou votre activité
- Faites votre chèque libellé à 'BY-TOWN HERITAGE CLUB' et le faire parvenir à :

CHRISTIANE TAILLEUR
74 RUE MARLENE-GOYET
GATINEAU QC J8P 6Z5



Copyright © 2025 By-Town Heritage Club All rights reserved.

Our mailing address is:
HERITAGE CLUB (By-Town Chapter)
74 RUE MARLENE-GOYET
GATINEAU QC J8P 6Z5

Want to change how you receive these emails?